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  4134  

цена : 312 000 €

Ссылка 4134

Saint-Jean-d'Aulps

Apartment

Спальни 3

Жилая площадь 57 m

2

Электроэнергия  G

Газ  A

Описание
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 Looking for a home that combines Alpine charm, modern comfort and an ideal location? This

beautifully renovated 3 bedroom duplex apartment is a true hidden gem, nestled in the peaceful and

sought-after settlement of Mont d’Évian, within a small, well-maintained co-ownership with low

charges.  Perfect for a family or as a mountain retreat, this apartment offers an exceptional lifestyle -

quiet and surrounded by nature, yet just a short drive to local amenities and ski lifts.  Fully renovated

over the past five years, the apartment is spread over two levels and is ready to move into:  Ground

Floor: Covered entrance patio.

  -Hallway leading to a spacious master bedroom with dressing area and private west-facing balcony.

  -Two additional bright bedrooms and a separate office space.

  -Contemporary bathroom with walk-in shower, double vanity, heated towel rail and washing machine.

  -Separate WC.  Upper Level:

  -Luminous attic-style open-plan living area with fully equipped kitchen (ceramic hob, oven, extractor

hood, dishwasher).

  -Attic space with technical access (potential for further renovations).  Enjoy peaceful outdoor living

with a small fenced private garden, ideal for relaxing or entertaining. A terrace and balcony offer

additional seating areas with beautiful panoramic mountain views - a rare find in this area.  Additional

Features:

  -Private mazot (external storage chalet).

  -Two outdoor parking spaces.

  -Excellent sun exposure and natural light throughout.

  -Quiet, tranquil setting with no traffic.

  -Convenient access to village life and ski areas by car.  This property offers a rare opportunity to own a

charming, low-maintenance mountain home in a highly desirable part of the valley - whether as a main

residence, second home or rental investment.  For more information, please contact Morzine Immobilier.

Information on natural risks affecting the property is available at: www.georisques.gouv.fr
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Потребление энергии:

 463KWhEp/m2.an

 

Выброс парникового газа:

 15KgéqCO2/m2.an

Важное Замечание

Morzine Immobilier, клиенты компании и агенты по совместительству, просят обратить внимание

на то, что:
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1. Они не уполномочены делать какие-либо заверения, давать гарантии в отношении имущества ни

здесь ни в другом месте, ни от своего имени, ни от имени клиента или каким-либо иным образом.

2. Эти сведения не являются частью какого-либо предложения или контракта и не должны

рассматриваться как заявление или предоставление факта. Они не несут никакой ответственности

за любую информацию, которая может быть представлена.

3. Фотографии отображают только некоторые части объекта в том состоянии, на момент который

они были сделаны. Любые цифры, измерения расстояния являются приблизительными. Описание и

планы предлагаются только для руководства и не являются исчерпывающими.

4. Обязательное замечание: Не стоит рассчитывать на то что имущество имеет все необходимое

проектирование, регулирование, землеустройство или другие разрешения. А так же, что Morzine

Immobilier совершал проверки оборудования или объектов. Покупатель должен быть ознакомлен

со всеми аспектами самостоятельно благодаря помощи инспекций, собственного контроля или

иным способом.
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